
 

 

      

NR.  117/10.03.2015 

 

Domnului judecător Marius Badea TUDOSE, 

Preşedintele 

Consiliului Superior al Magistraturii 

 

        Asociaţia Magistraţilor din România (AMR), înțelege să 

precizeze, față de modalitatea în care a fost discutată/tratată sesizarea pe 

care a adresat-o Consiliului Superior al Magistraturii în dimineața zilei de 

09.03.2015 și nu la sfârșitul programului de lucru, cum eronat s-a susținut 

în ședința de Plen desfășurată la 10.03.2015, că înțelege să-și  exprime 

regretul tratării cu evidentă părtinire de către această instituție, a situațiilor 

în care justiția  poate suferi o afectare a imaginii și deci a prestigiului său.  

        Maniera în care au fost conduse  discuțiile în ședința de Plen este în 

măsură să ne  determine a înțelege că puterea exemplului echidistanței, ce 

trebuie să vină în primul rând de la Consiliul Superior al Magistraturii, 

este o lecție ce pare a fi pierdută de această instituție. Sperăm că nu pentru 

totdeauna!       
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             Asociaţia Magistraţilor din România (AMR) a solicitat public 

Consiliului Superior al Magistraturii ,,(...) să adopte în cel mai scurt timp, 

prin mecanismele care le are la îndemână, o poziție clară față de conținutul 

argumentelor reținute în Anexa nr. 3 (11.3) - "Prezentarea achitărilor 

definitive din anul 2014" (paginile 216-248), în raportul prezentat la ședință 

de bilanț de către Direcția Națională Anticorupție ... ”. 

            Discuțiile purtate în Plen (care nu a fost sesizat în mod expres), 

transmise live, au scos în evidență aspecte/atitudini de la care până și cei 

mai vestiți promotori ai comediei (ex. Caragiale) ar putea primi lecții. Vorbim 

despre o problemă gravă a sistemului, pentru care, până în prezent, după 

mai bine de 10 zile de la desfășurarea evenimentului ce a declanșat  

nemulțumirea sistemului judiciar și îngrijorări în întreaga societate 

românească, Consiliul Superior al Magistraturii, obligat să garanteze ” 

,,independența justiției”, contrar altor situații, îngroapă  într-o comisie fără 

nicio țintă exactă (fundamentată în mare parte pe posibila necesitatea a 

regândirii structurii unei lucrări de bilanț, la nivelul parchetelor) o problemă 

atât de urgentă!  Pentru a convinge orice persoană interesată de faptul că 

afirmațiile noastre sunt veridice, vă invităm să urmăriți înregistrarea ședinței 

de Plen din dimineața zilei de 10.03.2015 care, sperăm că va fi postată 

deîndată, necenzurat, pe site,  la secțiunea  ,,Media CSM”. 
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            În această ședință de Plen aproape au fost ,,culpabilizate” cele două 

asociații profesionale (AMR și UNJR) care au îndrăznit să descopere 

modalitatea  de prezentare, peste lege, în raportul de bilanț al DNA din anul 

2014, a hotărârilor judecătorești definitive de achitare, abia acum, în 

condițiile în care antecedentele vorbesc deja despre o regulă! Situația este  

și mai dramatică în aceste condiții, întrucât aceste declarații  sună ca o 

recunoaștere publică a neputinței institiției chemată să vegheze asupra 

sistemului!  

             Asociaţia Magistraţilor din România (AMR)  solicită Consiliul 

Superior al Magistraturii,  prin conducerea sa, urmând  exigența prevederile 

legale,  înregistrarea și punerea în discuția Secției pentru judecători, a celor 

două sesizări formulate de ambele asociații profesionale,  care-și manifestă 

disponibilitatea, prin reprezentanții lor,  de a participa la lucrările acesteia 

după o înștiințare prealabilă, într-un termen rezonabil. 

 

Preşedintele Asociaţiei Magistraţilor din România 

Judecător Gabriela Baltag 
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